
Spørsmål til kommunen vedrørende kommunale utleieboliger/kommunalt
disponerte utleieboliger
Vi ber om at forespørselen snarest blir formidlet videre til de i kommunen
som jobber med kommunale utleieboliger.

Husbanken vil også i år ha spesielt fokus på arbeidet for øke tilbudet av
kommunale eller kommunalt disponerte utleieboliger og vi trenger en
oversikt over behovet for tilskuddsmidler i vår region i 2010.

Vi ber derfor om rask tilbakemelding over planlagte søknader i 2010 om
boligtilskudd til kommunale eller kommunalt disponerte utleieboliger. En
rask tilbakemelding fra kommunene er nødvendig for at vi skal få tildelt
tilskuddsmidler til dette formålet!

Vi ønsker å få svar på følgende spørsmål:
1. Hvilke konkrete planer har kommunen for igangsetting av bygging og kjøp
av kommunale boliger i 2010?

(Antall prosjekt og antall boliger)
2. Har kommunen planer for å øke antallet kommunalt disponerte boliger
f.eks. ved eventuell avtale med private i 2010?

(Ja/Nei/Vet ikke - hvis Ja - hvor mange?)
3. Har kommunen planer for rehabiliteringsprosjekter vedrørende kommunale
utleieboliger i løpet av året?

(Ja/Nei/Vet ikke - hvis Ja - hvor mange?)

Vi ber om svar senest innen 2. februar 2010.  Svar kan gjøres i en enkel
e-post til firmapost.trondheim@husbanken.no    merket Kommunale
utleieboliger - 2010

Med vennlig hilsen
Torhild Berg Skjetne
Rådgiver
Regionalavdelingen
Husbanken Region Midt-Norge
Tlf: 73 89 23 19
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